
PROTOKÓŁ NrXIII 

z odbytej Sesji Rady Gminy Cielądz Vi dniu 23 kwietnia 2008 roku. 

Sesję rozpoczęto o godz. 1 O-tej 
a zakończono o godz. 13,30 

Ustawowa liczba radnych - 15 
Radnych obecnych na Sesji - 14 

Radni obecni: 
1. Budek Jarosław 
2. Cieślak Adam 
3. Dewille Tomasz 
4. Herbsztajn Kazimierz 
5. Królak Paweł 
6. Kwaczyński Grzegorz 
7. lVIachnicka Iwona 
8. Miazga Tadeusz 
9. Pieczątka Jerzy 
!O.Pytka Józef 
11. Owczarek Lech 
12.Stępniak Teresa 
13.Stolarek Lucjan 
14. Wieteska Elżbieta 

Radni nieobecni: 
1. JV1ichalak Mirosław 

Ponadto udział vv posiedzeniu wzięli: 
1. Gregory M. - Z-ca Komendanta Komendy Powiatowej Policji 

w Rawie Mazowieckiej 
2. Krośnia Grzegorz - Z-ca Dyrektora Oddziału SULO Polska Sp. z o.o. 

Oddział ,v Tomaszowie ]\!Iazowieckim 
3. Latek Andrzej - Wójt Gminy 
4. Stolarek lVIałgorzata - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cielądzu 
5. Jarzyńska Grażyna - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sierzchowach 
6. Ciesielska Janina - Sekretarz Gminy 
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7. Libera vViesława - Skarbnik Gminy 
8. Trzcińska Aldona - Kierownik GOPS 

oraz osoby wg załączonej listy obecności. 

Przewodniczący Rady Gminy - Kazimierz Herbsztajn stwierdzając 
forum zdolne do podejmowania prawomocnych uch,vał otworzył obrady XIII 
Sesji Rady Gminy Cielądz. 
Powitał przybyłych na Sesję radnych oraz zaproszonych gości, następnie 
przedstawił proponowany 

porzadek obrad: 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej Sesji. 
4. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Cielądz. 
5. Infonnacja finny SULO Polska Sp. z o.o. Oddział w Tomaszowie 

l'viazowieckim o realizacji umów na odbiór odpadów komunalnych z 
uwzględnieniem selektywnej zbiórki odpadów na terenie gminy Cielądz. 

6. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2007. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2007 rok. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Cielądz na rok 2008. 
9. Zmiany budżetu i w budżecie gminy na 2008 rok- podjecie uchwały. 
1 O. Wydanie opinii w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rawie l'viazowieckiej. 
11.Podj ęcie uchwały ,v sprawie: 

- ustalenia kwoty najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii 
zaszeregowania oraz wartości jednego punktu dla potrzeb ustalenia tabeli 
miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego dla pracowników nie 
będących nauczycielami zatrudnionych w Gminnym Zespole 
Ekonomiczno - Administracyjnym w Cielądzu oraz szkołach dla których 
organem prowadzącym jest gmina Cielądz. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie: 
- ustalenia kwoty najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii 
zaszeregowania oraz wartości jednego punktu dla potrzeb ustalenia tabeli 
miesięcznych stawek vrynagrodzenia zasadniczego dla pracowników 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cielądzu. 
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13.Informacja o działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Cielądzu za rok 2007. 
14. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2007. 
15 .Interpelacje. 
16.vVolne wnioski. 
17.Zakończenie obrad. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Punkt 3. 
Protokół z poprzedniej Sesji został wyłożony do wglądu. Radni do protokółu 
tego nie wnieśli uwag i protokół ten został przyjęty jednogłośnie. 

Punkt 4. 
- Zastępca Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Rawie Niaz. -
NI.Gregory poinformował na temat bezpieczeństwa na terenie gminy Cielądz. 
Nadmienił, że gmina Cielądz jest jedną z bezpieczniejszych gmin. 
Poinformował o liczbie wypadków. 

W dyskusji głos zabrali: 
-Wójt Gminy nadmienił o potrzebie nasilenia kontroli w okresie wakacji 
(szczególnie chodzi o przystanki). Następnie zwrócił uwagę na współpracę z 
dzielnicO\vymi. Prosił o przekazanie podziękowania dzielnicowym, ponieważ 
współpraca ta zawsze była i jest właściwa. 

Wójt Gminy nadmienił, że doszliśmy do porozumienia o wsparcie w zakupie 
samochodu policyjnego w wysokości 5.000 zł., ma taką prośbę o załatwienie 
tej sprav.ry na dzisiejszej Sesji. 
Wójt Gminy zwrócił również uwagę na ,vspółpracę szkół z policją. 

- radny Stolarek Lucjan zwrócił się z prośbą do Z-cy Komendanta Policji o 
zwrócenie uwagi na zbiórki pijaków przy sklepach, ponieważ robi to złą 
wizytówkę w środowisku. 

- Z-ca Komendanta Policji - jest zakaz picia alkoholu w miejscach 
publicznych. Będą v.ryciągane skutki od osób sprzedających alkohol. 
Odnośnie współpracy ze szkołami nadmienił, że jest zespół współpracujący z 
młodzieżą, dysponują filmami, mogą rozmawiać. 

- radny Dewille Tomasz- zapytał, czy są prowadzone kontrole pojazdów pod 
względem tonażu. 



- 4 -

- Z-ca Komendanta poinformmvał, że nie mają możliwości zważenia 
kontrolowanego pojazdu, natomiast jeśli jest wpisane w dmvodzie 
rejestracyjnym to jest sprawdzane. 

43 

- radny Pieczatka Jerzy nadmienił, że na innych drogach jest dużo radaró-w o 
zachowanie prędkości i czy u nas nie można by było ró,vnież ustawić. 

- Z-ca Komendanta Policji nadmienił, że Komenda Powiatowa dysponuje 
takimi urządzeniami ije wykorzystuje, natomiast ustawieniem słupów 
zajmuje się Zarządca Dróg. Należałoby wystąpić do Urzędu 
Marszałkowskiego o sfinansowanie takiego słupa i umiejscowienie radaru. 
Nadmienił, że koszt takiego słupa ,vynosi 14.000 zł. Uważa, że bardziej 
efektywny będzie patrol. 

Punkt 5. 
- Grzegorz Kraśnia - Z-ca dyrektora SULO Polska Sp. z o.o Oddział w 
Tomaszowie lVIazowieckim poinfonnował, że zajmują się wywozem 
odpadów na terenie naszej gminy. Nadmienił, że na dzień dzisiejszy zawarli 
na naszym terenie 671 umów. Ustawa o utrzymaniu czystości i porządku 
nakłada obowiązek W)''NOZU nieczystości. 

Odnośnie zwiększenia opłat nadmienił, że są związane ze w związku ze 
zwiększeniem opłaty marszałkowskiej. 

Od początku następnego roku również opłata wzrośnie. 
Nadmienił również, że będą chcieli nawiązać kontakt z Wójtem na odbiór 
odpadów wielkogabarytowych i szkodli,vych. 

W dyskusji głos zabrali: 
- radna lVIaclmicka Iwona- zapytała, czy jest obowiązek dojazdu śmieciarki 
do gospodarstwa oddalonego około 300 m. 

- Przedstawiciel Finny- do jednego gospodarstwa oddalonego nie opłaca się 
dojeżdżać, jak również ,v niektórych przypadkach nie ma właściwego dojazdu 
i nie ma możli,vości wykręcenia takim dużym pojazdem. 

- Kruśliński Wiesław - jest odbiór koszy co 4 tygodnie, a nie ma czym 
zapełnić, a płacić trzeba co miesiąc. Czy nie należałoby to zmienić. 
Natomiast odnośnie dojazdu dużego samochodu, jeśli nie może dojechać duży 
to w takich przypadkach nie należałoby przysyłać małych samochodów. 
Nadmienił również, że sporo ludzi chce się wycofać z posiadania tych koszy 
ponieważ nie stać ich na opłaty. 
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- radny Pieczątka Jerzy zwrócił uwagę odnośnie kalendarzyka odbioru śmieci, 
dopiero był doręczony teraz, ludzie nie wiedzieli o tenninie. Zwrócił również 
uwagę na dostarczanie worków na szkło, trzeba się dopominać. 

- Przedsta,viciel Firmy- śmieci odbierane są co 4 tygodnie, nie jest to jego 
wymysł, ani gminy, są to ogólnopolskie przepisy. 
Był opracoVirywany regulamin przez gminę i było tak zapisane, a drugą rzeczą 
jest nonnaty,v na 1 osobę jeśli chodzi o ilość ,,ryprodukowanych odpadów. 
Odnośnie samochodu- dużym samochodem są mniejsze koszty odbioru niż 
małym. Odnośnie zaopatrywania w worki sprawa będzie załatwiona. 

Punkt 6 i 7. 
Sprawozdanie z Vi')'konania budżetu gminy za rok 2007 przedstawiła Skarbnik 
Gminy- Wiesława Libera. 
Sprawozdanie to otrzymali wszyscy radni. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu. 

Do przedstawionego sprawozdania radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej- Dewille Tomasz przedstawił 
Wniosek Komisji Re,vizyjnej. 
Wniosek ten stanowi załącznik do protokółu. 

Skarbnik Gminy - Wiesława Libera odczytała Uchwały Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi. 
Uchwały te stanowiązałąc=iki do protokółu. 

Przewodniczący Rady Gminy - Kazimierz Herbsztajn przedstawił 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z Vi')'konania budżetu za 
rok 2007 i udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 
U chwała ta została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała nr XIII/68/2008 stanowi załąc=ik do protokóh1. 

Vlójt Gminy podziękował Radzie za udzielenie absolutorium i oznajmił, 
że dołoży wszelkich starań, aby realizacja zadań w roku 2008 przebiegała 
pomyślnie. 
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Punl<:t 8. 
Skarbnik Gminy- Wiesława Libera poinformowała odnośnie zmiany podjętej 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu. Projekt uchwały otrzymali ,vszyscy 
radni. 

Do przedstawionej zmiany radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy - Kazimierz Herbsztajn przedstaviił 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Cielądz na 2008 rok. 
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/69/2008 stanowi załącznik do protokółu. 

Punkt 9. 
Skarbnik Gminy - Wiesława Libera przedstawiła zmiany budżetu i w 
budżecie gminy na 2008 rok. Dotyczą one zwiększenia planu na zakup 
krzewów przy stawie w Go1iatowicach, termomode111izacji budynku Urzędu 
Gminy /zwiększenia wydatków/ , dofinansowania zakupu samochodu 
policyjnego w kwocie 5.000zł., zmian kredytowych. 
Projekt uchwały z przedstawionymi zmianami otrzymali wszyscy radni. 

Do przedstawionych zmian radni nie wnieśli żadnych uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy - Kazimierz Herbsztajn przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2008 rok. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od 
głosowania. 

Uchwała Nr XIII/70/2008 stanowi załącznik do protokółu. 

Punkt 10. 
Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia opmn w sprawie 
przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Rawie:tvfaz. 

Wójt Gminy nadmienił, że ujęte zmiany w 95% jest to dostosowanie do 
stanu istniejącego. Rolą Rady jest wyrażenie opinii lub nie. 

Przewodniczący Rady Gminy - Kazimierz Herbsztajn przedstawił 
projekt uchwały w sprawie wydania opinii w sprawie przekształcenia 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rawie Nlaz. 

- za przyjęciem uchwały głosowało - 1 O radnych 
- przeciwnych było - 2 radnych 
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- wstrzymało się od głosowania - 2 radnych 
Uchwała ta została przyjęta. 
Uchwała Nr XIII/71/2008 stanowi załącznik do protokółu. 

Punkt 11. 
Projekt Uchvvały w sprawie ustalenia kvv0ty najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu dla 
potrzeb ustalenia tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego 
dla pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionych w Gminnym 
Zespole Ekonomiczno - Administracyjnym w Cielądzu oraz szkołach dla 
których organem prowadzącym jest gmina Cielądz. 

Do projektu uchwały radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy - Kazimierz Herbsztajn przedstawił 
projekt uchwały w tej sprawie. 
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/72/2008 stanowi załącznik do protokółu. 

Punkt 12. 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia kwoty najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu dla 
potrzeb ustalenia tabeli miesięcznych stawek vvynagrodzenia zasadniczego 
dla pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cielądzu 
otrzymali wszyscy radni. 

Do przedstawionego projektu radni nie wnieśli żadnych uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy - Kazimierz Herbsztajn przedstawił 
projekt uchwały w tej sprawie. 
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/73/2008 stanowi załącznik do protokółu. 

Punkt 13. 
Informację o działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 
2007 przedstawiła Kierownik GOPS -Aldona Trzcińska. 
Informacje tą otrzymali wszyscy radni. 
Informacja ta stanowi załącznik do protokółu. 

Do przedstawionej informacji radni nie wnieśli uwag. 
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Punkt 14. 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za rok 2007 złożył- Przewodniczący komisji 
Lucjan Stolarek. 
Sprawozdanie otrzymali wszyscy radni. 
Sprawozdanie to stanmvi załącznik do protokółu. 

Do przedstawionego sprawozdania radni nie wnieśli uwag. 

Punkt 15. 
Interpelacji nie zgłoszono. 

Punkt 16. 
W wolnych wnioskach głos zabrali: 
- 1Vójt Gminy - poinformował, że równiarka będzie w przyszłym tygodniu. 
Poinformował odnośnie sprzedaży domu nauczyciela. Nadmienił, że 3 osoby 
wyraziły wolę vryk:upu, pozostałe nie wyraziły, w związku z tym musimy 
sprawę tą przedyskutować na Komisji. 
Poinformował, że jest wniosek Komisji w sprawie wydzielenia działki na 
punkt skupu w Stolnikach, a w sprawie pozostałej części podjąć decyzję co z 
tym dalej robić. 

Następnie Wójt Gminy poinformmvał odnośnie reaktywacji przedszkola w 
Cielądzu. 

Poinformował również odnośnie naboru pracowników na wolne stanowiska w 
gmm1e. 

- Stolarek lvlałgorzata - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cielądzu odnośnie 
przedszkola nadmieniła, że odbyło się spotkanie robocze, ma wykazy 
roczników dzieci. Nadmieniła, że jeśli chodzi o utworzenie przedszkola to 
najpierw musi być uchwała o ustaleniu sieci przedszkoli. 

- Prze,vodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę na złożenie \V czasie 
oświadczeń majątkowych. 

- radny Kwaczyński Grzegorz poruszył sprawę utwardzenia skrzyżowania 
drogi od Stolnik do trasy Nowomiejskiej. Następnie nadmienił, że należy coś 
zrobić z drogą przez tzw. Lipki /utwardzić kamienieniem lub położyć asfalt/ 
ponieważ \V)'Chodzi tam wcześniej położony kamiei'1. 
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radny Pytka Józef prosił o wywiezienie żwirem drogi Koło Woszczyka po 
kopanym wodociągu. 

• szym obrady Sesji zakończono. 


